
Referat Generalforsamling april 2023 

 

Dirigent – Anders 

• Beretning – Ingen fast afhentning af skrald – tømmes, når den er fuld. 

Ingen sommerfest – pengene er prioriteret til anden side – bl.a. stophaner. Der er sat penge 

af til at skifte 2 om året. 

Der er skiftet tag på redskabsskur 

Fællesspisninger: Skal arrangeres af kolonisterne på eget initiativ. Formanden afholder den 

første. 

Vejene laves løbende. 

Der er installeret nye vandsparende toiletter, men de stopper afløb pga. manglende tryk. 

Gamle må findes. 

Printerekspert blandt kolonister søges. 

Nogle føler sig overvåget af andre og der opfordres til positiv kommunikation kolonisterne 

imellem. 

Tak til alle, der har hjulpet med at gøre rent og hjælpe med at holde de fælles grønne 

områder. Tak for den gode opbakning til havedage. 

Godkendt af generalforsamlingen. 

 

 

Spørgsmål fra kolonist: Hvem skal stå for at reparere vejene fra elnedgravning? Og hvem 

skal betale for det? Elselskabet har en aftale med en, som kommer, når der er blevet mere 

tørt. 

 

Spørgsmål: Hvor er de 5000kr, der blev sat af til festen? 

 

• Regnskab 

Grunden til færre indtægter er pga. gratis haveleje og forkert placeret indtægt fra 

december. 

Der er betalt penge tilbage til dem, der har fået bøde fra havedag – de står som udgift. 

Der var også rod i udbetalingen af formandsløn – det er rettet. 



Der flere punkter vedr. regnskabet, som forklares – bl.a. hjerterstarter, slamsugning, 

opsætning af hjertestarter, etc. 

 10.000kr til ekstern konsulent er ligeledes forkert placeret. 

Udgifter til jurist ift. vedtægter er også på regningen som en ekstraudgift.  

Så flere forkerte bogføringer skaber den store forskel. 

Bestyrelsen kan ikke længere bruge et til formålet afsat beløb. 

Forslag til ændring af vedtægt: Bestyrelsen bør have et beløb til akut opståede problemer, 

så de har et beløb til rådighed, så de ikke behøver generalforsamlingens godkendelse. 

Godkendt af generalforsamlingen. 

Ros fra både formand og Brita for den gode og trygge behandling af regnskabet til Jytte!  

 

• Valg af bestyrelse 

Jytte have 70 genvalgt for 2 år 

Tim fra have 27 genvalgt for 2 år 

 

Valg af 2 nye suppleanter 

Babette have 72 1.suppl. 

Susanne have 12 2.suppl. 

 

Torben have 1 genvalgt som bilagskontrollant 

Birgit have 61 valgt som suppl. til posten til bilagskontrollant. 

 

 

• Evt. 

Skal der vises brandforsikring? Nogle (1) har det med. Den kan også sendes til bestyrelsen 

med havenummer på. Der laves en afkrydsningsliste. 

Hvornår skal der kloakeres? – Ingen ved noget endnu. Der er 157.000kr på den konto 

opsparet. Haveforeningen adviseres 1 år før påbegyndelse. 

Der er øget opsyn med ulovligheder i kolonihaveforeninger. Hvad er bestyrelsens holdning? 



Man må selv holde øje med ulovligheder i egen have – bestyrelsen gør ikke noget 

opsøgende. 

Anjazira vil prøve at finde en liste med ulovligheder. 

 

 

 

 

 

 

 

 


